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Van de redactie 
Het is gelukt!  
Afgelopen najaar is er hard gewerkt aan het bollenproject in Lijnden. En zie nu het 
resultaat eens. Lijnden is een grote bloemenzee. En alsof het niet genoeg is 
schijnt er een heerlijke lentezon  op deze bloemenpracht. Het effect had niet 
groter kunnen zijn. En wat  zo leuk is: de komende jaren kunnen wij hiervan blijven 
genieten! Telkens zullen in het voorjaar de bermen langs de Hoofdvaart geel 
kleuren. Narcissen zijn bloemen die bij uitstek kunnen verwilderen. Garantie dus 
voor jarenlang plezier. 
 
Met deze bloeiende bollentuin is het voorjaar losgebarsten in Lijnden. Niet alleen 
met alle bollen die in de bloei staan, ook alle bomen en struiken staan uitbundig te 
bloeien. En heeft u de geitenwei gezien? Hier lopen inmiddels weer veel kleine 
geitjes rond. Van de heer Wim Gabes hebben we een heel leuk verslag 
ontvangen over het wel en wee van het weitje en haar bewoners. Heel leuk om te 
lezen. 
De redactie is altijd erg blij met dergelijk berichten uit Lijnden, want juist dit soort 
verslagen maakt de Boeselijn zo plezierig om te lezen. Ons buurtblad is er voor 
alle bewoners van Lijnden en Boesingheliede. Niet alleen voor het verenigings-
leven maar vooral voor u als inwoners.  Eigenlijk willen wij hierbij een oproep doen 
aan u lezers om ons te helpen  met leuke, maar ook minder leuke nieuwtjes en 
lezerswaardige berichten uit ons dorp.  
Vaak plaatsen wij felicitaties van  geboorte, jubilea en verjaardagen. Nu is het wel 
zo dat wij aardig onze voelsprieten hebben in het sociale leven van ons dorp, maar 
toch… ook wij weten niet alles. Dus als u ons kunt helpen hierbij dan horen wij dat 
erg graag. Binnenkort zijn ook de uitslagen bekend van de schoolexamens. Ook 
diegene die geslaagd zijn willen wij graag feliciteren. Dus weet u iemand… laat het 
ons weten. Voorin de Boeselijn staan de adressen van de redactie. Wij horen 
graag van u! 
In deze Boeselijn staan weer veel nieuws van de verenigingen. Toch missen wij 
informatie over enkele zaken waar wij u graag over zouden informeren.  
Want wie weet hoe het gaat met de verbouwing van het voormalige  
Boerenleenbankgebouw aan de Schipholweg? En dan ook het café Lijnden. 
Komen hier nu appartementen en een horecavoorziening?  
Hoe gaat het met de Yogalessen en Line Dance in de Vluchthaven. Vorige maand 
hadden we nog een oproep om een doorstart te maken voor het ophalen van het 
oud papier. Dit is helaas niet gelukt. Maar is nu de papiercontainer aan de 
Nieuwkerkerstraat ook verdwenen?   En wie weet wat er voor plannen zijn met ons 
gemaal? Graag schrijven wij hier in de volgende Boeselijn over. Wij verwachten 
nu een uitpuilende brievenbus! 
 
Veel leesplezier in uw Boeselijn 
De redactie 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
Nieuwe huurtarieven 
Een aantal jaren zijn de huurtarieven van De Vluchthaven 
en Het Vluchthonk  gelijk gebleven voor verenigingen 
(niet-commercieel) en commerciële activiteiten. Bovendien 
waren de bedragen niet voor iedereen gelijk in verband 
met vroeger gemaakte “afspraken”. 
Zo vlug mogelijk zullen we alle tarieven gelijk trekken. De lijst is daarna voor 
iedereen openbaar. 
 
Jaarvergadering 
Op woensdag 10 juni houden wij om 20.00 uur onze jaarvergadering in De 
Vluchthaven, maar de zaal is om 19.30 uur al open. 
Voor de vergadering liggen daar de notulen en de jaarrekening van 2008 ter 
inzage. 
Ook kunt u ze lezen op de website. We geven u aan het begin van de vergadering 
geen leestijd meer, want het is een druk programma. 
 
De agenda ziet er als volgt uit: 
1. Opening en mededelingen. 
2. Notulen vergadering 21 mei 2008. 
3. Financieel verslag 2008 en begroting 2009.  
4. Verslag kascontrolecommissie. 
5. Benoeming kascontrolecommissie. 
6. Activiteiten 2008. 
7. Rondvraag. 
8. Sluiting, zo mogelijk om 21.00 uur. 
 
Daarna willen we het hebben over planschade/nadeelcompensatie geluidsoverlast 
Schiphol. 
Een aantal van u heeft een brief ontvangen van Parkboog (adviesbureau voor 
planschade procedures). U heeft daar vragen over gesteld bij ons bestuur en 
daarom willen we het na de pauze bespreken. 
Voor na de pauze hebben we uitgenodigd: 

• Parkboog, adviesbureau voor planschade procedures 
• Rechtsbijstandsverzekering DAS 
• Schadeschap Luchthaven Schiphol 

In een brief (6 maart) hebben we ze gevraagd of zij ons op deze avond kunnen 
aangeven wat zij kunnen bijdragen om tot een juiste compensatie te kunnen 
komen van de toegenomen geluidsoverlast. We hadden vanaf 21.00 uur een 
uitleg van alle 3 de partijen gepland, waarna er nog tijd overblijft tot het stellen van 
vragen. 
 

Op dit moment heeft Schadeschap Schiphol als volgt gereageerd: 
Op de website www.schadeschap.nl is alle benodigde informatie te vinden over de 
indiening van een verzoek om schadevergoeding. Zo wordt onder meer antwoord 
gegeven op de vragen wat schade in dit verband is en op welke wijze een verzoek 
moet worden ingediend. Ook kunnen diverse stukken worden gedownload die 
allerhande achtergrondinformatie bevatten over juridische en procedurele 
aspecten. 
U zult begrijpen dat een vertegenwoordiger van het schadeschap tijdens de 
voorlichtingsavond niet inhoudelijk kan ingaan op de concrete situatie in Lijnden. 
Dat wordt immers uitsluitend gedaan bij de afhandeling van verzoeken die zijn 
ingediend bij het Schadeschap. Anders gezegd, meer mededelen dan de 
algemene zaken die op de website geschreven staan, zou niet gebeuren. Het 
Schadeschap acht het daarom niet zinvol een medewerker te sturen naar een 
bijeenkomst als die van uw dorpsraad. 
De andere 2 partijen hebben tot nu toe (8 april) niet gereageerd. We hopen dat zij 
na een inmiddels verstuurde herinneringsbrief alsnog zullen reageren en dat zij 
komen op 10 juni. 
 
Na afloop van de vergadering nodigt de dorpsraad u van harte uit voor een 
drankje, waarbij u nog wat na kunt praten. 
   
Wijkbudgetten 
Er is van de bewoners geen enkel voorstel binnengekomen om via ons een 
aanvraag te doen bij wijkbudgetten. 
Zelf zijn we nog wel met voorstellen gekomen, die kunnen bijdragen aan een 
mooier en leefbaarder dorp. 
Er is o.a. geld aangevraagd voor een kopieerapparaat in De Vluchthaven, 
uitbreiding met 6 midgetgolfbanen, een buiten rokersruimte bij De Vluchthaven en 
tenslotte geld voor het houden van een dorpsfeest. In totaal 7 aanvragen. 
We houden u op de hoogte van de toewijzingen. 
 
Contributie 
Al (of nog maar) 33 mensen hebben hun contributie overgemaakt. Dus een aantal 
mensen is het vergeten, daarom nu weer een verzoek. U geeft met uw betaling 
aan lid te willen zijn van de dorpsraad Lijnden. Voor 2 jaar is de contributie samen 
€ 10,-. Weinig verenigingen zijn zo laag met hun prijs. 
We kunnen niet allemaal acceptgiro’s gaan sturen. Daarom graag zelf  overmaken 
€ 10,- op rekening 324545312 van de dorpsraad te Lijnden, onder vermelding van 
contributie 2009/2010. Laatste oproep. 
 
Voor verdere informatie kunt u altijd terecht op onze website: 
www.dorpsraadlijnden.nl 
Kleine zaken met de gemeente (lantaarnverlichting kapot, kuil in wegdek) kunt u ook 
altijd zelf regelen via het nummer: 0900 – 1852 

 

http://www.schadeschap.nl/�
http://www.dorpsraadlijnden.nl/�
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Praten met burgemeester Theo Weterings over de vliegtuigramp  
 
De ramp met het vliegtuig van Turkish Airlines op 25 februari heeft – zeker de 
eerste dagen erna – emoties en spanning opgeroepen, met name ook bij 
bewoners in de nabijheid van het noordelijke deel van de luchthaven. Zoals hij 
eerder al aankondigde, wil Burgemeester Theo Weterings graag gelegenheid 
geven aan bewoners in de noordelijke Haarlemmermeer om met hem te praten 
over wat dit bij hen heeft losgemaakt.   
 
Wie wil deelnemen aan zo'n gesprek met burgemeester Weterings, waarbij zo 
mogelijk ook een wethouder aanwezig is, kan terecht op de volgende dagen en 
locaties. 
 
Inwoners van Vijfhuizen, Nieuwebrug en De Liede   
Maandag 20 april van 18.30 – 20.00 uur (vanwege het tijdstip zijn broodjes 
aanwezig)  in Dorpshuis d'Oude Waterwolf, Kromme Spieringweg 436, 
Vijfhuizen 
 
Inwoners van Lijnden, Badhoevedorp en Nieuwe Meer 
Dinsdag 21 april van 19.30  – 21.00 uur in Karavanserai, Roerdompstraat 17, 
Badhoevedorp 
 
Inwoners van Zwanenburg, Halfweg en Boesingheliede 
Woensdag 22 april van 19.30 – 21.00 uur in Cultureel Centrum de Olm, 
Olmenlaan 141, Zwanenburg 
 
Bent u niet in de gelegenheid te komen op de dag waarop het gesprek bij u in 
de buurt plaatsvindt, dan bent u natuurlijk welkom op één van de andere 
locaties. Van te voren aanmelden is niet nodig.  
 

 
 
Het vliegtuig op transport naar schiphol 

-5- 
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Nieuws van de Geitenwei. 
 
De geitenwei is de winter 2008-2009 goed doorgekomen. Geen van de beesten is 
ziek geweest, er was dus geen visite van de veearts nodig en dat spaart flink wat 
geld uit.  
 
Eind november 2008 heeft er een paar weken een bok in de wei gelogeerd. 
Natuurlijk was het niet de bedoeling om die bok een leuke vakantie te bezorgen, 
nee die bok was ingehuurd om werk te verrichten. Hij mocht feest vieren met zes 
van de geiten, vijf vaste bewoonsters van de wei en een gastgeit uit de buurt.  

 
Drie nog vrij jonge geiten die nog niet 
aan feesten toe waren, zijn toen 
tijdelijk elders ondergebracht want als 
een bok eenmaal gaat feesten, let hij 
niet op leeftijden. Familie Kooter, 
bedankt voor de gastvrijheid. 
 
De bok heeft goed werk verricht. 
Precies vijf maanden na zijn komst 
zijn er twee geiten bevallen. Twee 
bokjes en een geitje zijn al geboren. 
Het is mogelijk dat op het moment 

dat u dit leest dat aantal fors hoger is geworden want er zijn dus nog vier geiten 
zwanger, zeg maar onderweg, in de eindfase. Het aantal jonge beesten zou dus 
wel eens op kunnen lopen tot boven de tien. 
Het is de bedoeling het totale aantal geiten na de zomer weer terug te brengen tot 
acht want dat is ongeveer het aantal 
dat past bij de grootte van het landje. 
 
Het is de afgelopen winter ontzettend 
nat geweest, er is onvoorstelbaar veel 
regen gevallen. De vrij oude drainage 
van de geitenwei was niet meer 
berekend op zoveel water, soppen in 
de wei. Het was dus noodzakelijk de 
drainage te vernieuwen. Dat is begin 
april gebeurd. Centraal door de wei is 
een sleuf van meer dan dertig meter 
gegraven, daarin is een nieuwe drainage neergelegd waarna de sleuf weer is 
dichtgegooid. De bovenkant is netjes afgedekt met plaggen gras die vooraf waren 
losgestoken. De klus werd op zaterdag 4 april uiterst vakbekwaam uitgevoerd 
door Nico Hopman. De oude drainage is doorgespoten en we hopen dat die dus 
ook weer goed werkt zodat we weer een aantal jaren voort kunnen. 

 
Er is nog steeds een conflict met 
Hoogheemraadschap Rijnland over de 
wei. Rijnland is eigenaar van de grond en 
is van mening dat de wei niet meer door 
de buurt gepacht kan worden maar moet 
worden gehuurd. Waarom de pacht huur 
moet worden is ons niet zo erg duidelijk 
en in feite vinden we het ook niet zo 
interessant. Huur of  pacht vinden we 
beide goed.  
Echter Rijnland wil de huur/pacht fors verhogen en dat vinden we een zeer slecht 
idee. Het is niet alleen een slecht idee maar ook nog eens onredelijk. De 
buurtbewoners die al meer dan 26 jaar die geitenwei onderhouden hebben daar 
veel tijd en geld in gestopt.  
 
Het stukje land was begin jaren 80 van de vorige eeuw namelijk een 
verwaarloosde vuilnisbelt. De buurt is van mening dat Rijnland bij de vaststelling 
van de vergoeding best rekening mag houden met die bijzondere 
omstandigheden. 
Bovendien speelt nog mee dat Rijnland het pachtcontract niet tijdig heeft 
opgezegd. Oude rechten blijven daarom volgens de omwonenden nog een tijd 
gelden.  
Rijnland beweert natuurlijk het tegenovergestelde.  
Hoe het afloopt weten we niet.  
 
Burgemeester Weterings van 
Haarlemmermeer heeft Rijnland een 
brief geschreven waarin hij schrijft dat 
hij hoopt dat Rijnland de buurt wat 
tegemoet wil komen omdat het toch wel 
een heel leuk project is. Of het resultaat 
zal hebben, weten we niet, gewoon 
afwachten. 
 
Willem Gabes. 

Deze kleine nieuwe aanwinst is zaterdag 4 april geboren 
 
Laatste opdate: 
Er zijn in de wei 7 kleine geitjes/bokjes.  
Eén geit is door de bok waarschijnlijk niet gedekt. 
  
De geit die bij ons te gast was, heeft ook twee jonkies gekregen maar die zijn niet 
bij ons in de wei. 
Moeder is zaterdag door de eigenaar opgehaald en zondag thuis bevallen. 
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Genesius 
 

Genesius kijkt terug op twee zeer geslaagde uitvoeringen van “Oma kan het niet 
laten “. Het moge duidelijk zijn dat Oma hierin de hoofdrol speelde  . . . .en hoe !!  
 

Sia deed het geweldig en het publiek genoot zicht- en hoorbaar ! 
Het blijft toch altijd grappig hoe we vlak voor zo`n uitvoering met elkaar lopen te 
stressen in de kleedkamer en ons steeds weer afvragen waarom we niet vrolijk 
zijn gaan dammen met z`n allen ipv van die zenuwslopende toneeluitvoeringen te 
geven, maar  eenmaal op het podium en het publiek leeft zo met ons mee en 
natuurlijk na afloop dat heerlijke applaus  . . . .?  
Ja, dan weet je weer waarvoor je het doet en dat al het repeteren zijn vruchten 
afgeworpen heeft, de uitvoering goed ging en het publiek enthousiast . . . . . dan 
vinden we het toch weer geweldig met z`n allen.  
 
En na de uitvoeringen van maart weten we dat we tot aug/sept weer “vrij” zijn.  
De zomerstop is aangebroken. Het bestuur komt nog één keer bij elkaar en de 
algemene ledenvergadering is er nog in mei en dan is er die grote pauze.  
Die maanden dat je regelmatig het gevoel hebt dat je nog iets moet doen of leren 
maar dit niet het geval is. Het grote afkicken dus.  
 
Enfin, we storten ons nu op de zichtzending van de uitgeverij.  
Zo`n 20 nieuwe toneelstukken vallen op onze deurmat en aan ons weer de 
uitdaging om daar een leuk stuk voor november uit te pikken! Tot nu toe hebben 
we er al 4 of 5 die in de smaak vallen. Dus dit gaat weer helemaal goed komen. 
In mei gaan we tijdens de vergadering ook de rollen verdelen en weten we welk 
stuk het uiteindelijk geworden is.  
Arthuro, onze live artiest is in ieder geval gereserveerd voor de 2e uitvoerings-
avond. Dat is alvast geregeld. Het blijft heerlijk om na afloop van 2 voorstellingen 
even uit je dak te kunnen gaan op de dansvloer.  
Zoveel donateurs genieten hier ook met volle teugen van en dansen aardig wat 
centimeters van hun zolen weg op zo`n avond. Er zijn ook zoveel mensen die 
super kunnen dansen en daar ook zo zichtbaar van genieten.  
 
Ach zo`n toneelavond in de Vluchthaven is al een jarenlange traditie in de Lijnden 
in maart en november en dat willen we met z`n allen gelukkig heel graag zo 
houden. Dus wij gaan druk aan de slag met het voorbereiden en uitzoeken van het 
stuk en u kunt alvast verzekerd zijn van weer 2 gezellige avonden in november, de 
21 en 28e bent u weer van harte welkom ! 
Intussen wensen wij u een heerlijke zomer met veel zon en zien wij elkaar in 
november !! 
 

Tot dan ! 
Namens alle leden van Genesius,  
Monique Milatz  
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GGD Kennemerland biedt opvoedondersteuning in Zwanenburg. 
 
HAARLEM 
Ouders die vragen hebben over de opvoeding van hun kind, kunnen sinds kort 
voor informatie en advies terecht in Zwanenburg en Badhoevedorp.  
GGD Kennemerland en Servicebureau Opvoedondersteuning en Training (SO&T) 
bieden een spreekuur voor ouders die behoefte hebben aan een adviserend of 
ondersteunend gesprek met een deskundige over de opvoeding van hun kind.  
 
Er is een inloopspreekuur en een opvoedspreekuur. Aan beide spreekuren zijn 
geen kosten verbonden. 
 
Op het inloopspreekuur kunnen ouders vragen stellen aan een sociaal 
verpleegkundige over de ontwikkeling van hun kind of informatie krijgen over 
opvoeding en gezondheid. 
 
Tijdens het opvoedspreekuur krijgen ouders advies over hoe om te gaan met 
regels en grenzen, slapen en eten, maar ook over onderwerpen als ruzie en 
zelfvertrouwen. Het opvoedspreekuur wordt gehouden door een opvoedkundige. 
Ouders kunnen maximaal drie gesprekken hebben met de opvoedadviseur. 
 
Tijden en locaties spreekuren Het inloopspreekuur wordt elke donderdag 
gehouden van 15.30-16.30 uur op de GGD-locatie in de Van Hallstraat 2 in 
Zwanenburg. Het inloopspreekuur kan zonder afspraak bezocht worden. 
 
Het opvoedspreekuur wordt in zowel Zwanenburg als in Badhoevedorp 
aangeboden.  
In  Zwanenburg is het spreekuur eens per twee weken op vrijdag-middag. Het 
spreekuur wordt gehouden door een opvoedkundige van GGD KenneInerland op 
de GGD-locatie in de Van Hallstraat in Zwanenburg.  
Voor een afspraak kunnen ouders bellen naar 0900 0400 682. 
 
Het opvoedspreekuur in Badhoevedorp is eens per twee weken op vrijdag-
ochtend. Het spreekuur wordt verzorgd door een opvoedkundige van Service-
bureau Opvoedondersteuning en Training (SO&T) op het consultatiebureau, 
Meidoornweg 2 in Badhoevedorp.  
 
Voor een afspraak hier kunnen ouders ook bellen naar 0900 0400 682. 
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Jeu de Boule petanque Lijnden 
 
De jeu de boules vereniging draait goed. 
 
Het complex van de vereniging is bijna compleet. 
Het is verheugend dat wij in het bezit zijn van een mooie overdekte hal, zodat er 
ook in de wintermaanden gespeeld kan worden. Ondertussen zijn we druk bezig 
om deze hal te voorzien van isolatie en/of verwarming, daarvoor hebben we een 
subsidieaanvraag gedaan bij het fonds Wijk en Kernen. 
 
Ons buitenveld is uitgebreid met banen aan de voorkant van de Schipholweg 
zodat wij nu grote toernooien kunnen organiseren zonder gebruik te maken van 
tijdelijke banen op het parkeerterrein. 
 
Afgelopen 4 april jl. hebben wij ons grote Lijnden toernooi georganiseerd, wat net 
als vorig jaar weer werd gesponsord door BADHOEVE  BOUW. 
Het was wederom een groot succes: 36 teams hebben hier aan deelgenomen. 
 
Mocht U eens langs willen komen U bent van harte welkom op dinsdag- en 
donderdagavond van 19.30 tot 22.00 uur of op zaterdagmiddag vanaf 13.30 uur. 
 
Voorzitter  
Ton Kaneman 

Oproepje 
 

Wij van de redactie vinden het leuk om de geslaagden uit onze dorpen Lijnden 
en Boesingheliede te feliciteren 
 

Zijn er kinderen in uw omgeving die dit jaar examen gaan doen? 
Zodra u een vlag ziet hangen (of hem zelf ophangt): geef het even aan ons 
door. De volgende Boeselijn zal dan weer extra vrolijk zijn. 
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Ingezonden bericht 
 
Het Dagelijks Bestuur van de gemeente Amsterdam wil op de plek van de 
ecologische zorgboerderij van Trijntje Hoogendam (aan de Lutkemeerweg) ook 
een industrieterrein plannen.  
Het is mogelijk een petitie te tekenen als je hier tegen bent.  
De petitie is te vinden op onderstaande website. 
  
http://www.deboterbloemamsterdam.nl/ 
  
met vriendelijke groeten, 
Carla Biemans 
 
 

*-*-*-*-*-* 
 
 
Leuke adressen in Haarlemmermeer 
'Leuke adressen in Haarlemmermeer' 
is een boekje over de historie van 
Haarlemmermeer, dorpweetjes, beziens-
waardigheden, vaarroutes, openings-
tijden van bruggen, boten verhuur, 
musea, wandel- en fietsroutes, eet- en 
logeeradressen, et cetera. Alles wat je 
moet weten voor een kort of lang 
uitstapje in Haarlemmermeer.  
 
Wel eerst thuis opzoeken, want voor 
veel informatie word je verwezen naar 
de juiste websites. 
 
Het boekje is een initiatief van Paula Jap 
Tjong, inwoner van Badhoevedorp, die 
Haarlemmermeer wilde leren kennen en 
beleven en deze informatie nu graag 
deelt met andere Haarlemmermeerders 
en iedereen buiten Haarlemmermeer. 
 
'Leuke adressen in Haarlemmermeer’ is 
te koop voor € 9,50 bij o.a. Hoeve 
Hazerswoude, Hoofdweg 152. 

 
 

http://www.deboterbloemamsterdam.nl/�
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Oud doet wijs 
 
Terwijl ik dit stukje schrijf, gaat bij ons op de oudersoos de strijd om de finale 
beginnen. 
Wie gaat er dit jaar met de titel van de beste kaarter van het seizoen vandoor? 
Het klinkt wat zwaar, maar we hebben er vertrouwen in. De beste zal winnen. 
Onze groep bestaat nog altijd uit leden die graag komen en vooral voor de 
gezelligheid.  
Eind april weten we wie van ons in de prijzen vallen. 
 
Bij ons in de vereniging hebben we te maken met leden die niet meer de jongste 
zijn.  
Helaas is er bericht gekomen dat de heer Frans Klaver overleden is. 
Frans kwam altijd rustig binnen; aan het keuken-barretje stond hij dan de boel te 
observeren. In het verleden was hij ook vaak aan het biljart te vinden, want Frans 
was een sportief iemand. Hij is niet voor niets jarenlang voorzitter van 
sportvereniging V.O.S. geweest. Frans was een  fijn mens om te ontmoeten. 
 
Van ons oud (bestuurs-)lid Henk Smit hebben wij ook bericht ontvangen dat hij is 
overleden. De laatste jaren heeft hij veel moeten doorstaan. Al eerder heeft hij zijn 
lidmaatschap van onze soos moeten opzeggen. Henk heeft jarenlang de functie 
van secretaris vervuld. In de Vluchthaven was Henk regelmatig te vinden. Om te 
biljarten maar ook als toneelmeester van Genesius. Henk bedankt voor wat je in 
onze club gedaan hebt. 
 
Tot eind april kaarten wij nog dit seizoen. Daarna begint de zomerstop. 
In de volgende Boeselijn leest u de uitslagen van onze voorjaarscompetitie 
 
Wil Blauwhoff 
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Prijsvraag 
Weet u het nog? 
De prijsvraag uit de vorige Boeselijn? 
Het was iets met koeien en varkens en kippen. 
Een boer moest 100 dieren kopen, voor 100 gulden. (het was een puzzeltje uit 
de oude doos). De koeien kosten ƒ 15,- per stuk, de varkens ƒ 1,- en de kippen 
een kwartje. 
 
Velen hebben een beginnetje gemaakt, maar het was niet echt makkelijk.  
Je moest er echt even voor gaan zitten. 
En toch zijn er verschillende lezers van het blad die een aantal keer overnieuw 
zijn gaan bekijken en berekenen, en uiteindelijk de goede oplossing vonden. 
We kregen zelfs oplossingen met wiskundige berekeningen en formules 
toegestuurd, en een heus computerprogrammaatje. Liefhebbers voor de 
complete tekst kunnen deze aanvragen bij els@dikkes.nl 
 
De oplossing is alsvolgt: 
De boer koopt   3 koeien = 45 gulden 
 en  41 varkens  = 41 gulden 
 en  56 kippen = 14 gulden 
dat is in totaal 100 dieren  voor    100 gulden. 
 
Alle inzenders van de goede oplossing hebben inmiddels hun prijs ontvangen. 
 
 

 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Wij feliciteren 
 
Nog meer nieuw leven in ons dorp: 
 

Milan Daan 
 

werd zondag 1 maart 2009 om 13.51 uur geboren 
en woont nu met zijn ouders 

Richard en Kim Dijksman op Akerdijk 41 
 
 

Van Harte Gefeliciteerd met dit kleine Geluk!! 
 

*-*-*-*-*-* 
 
Zaterdag 21 maart waren 

. Jos en Joke Weel    40 jaar getrouwd. 
 

Dit werd op ludieke wijze 
wereldkundig gemaakt aan de 

Hoofdweg Westzijde. 
 
 

 

Van Harte Gefeliciteerd!! 
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